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Późnym popołudniem odbyła się konferencja prasowa przed jutrzejszym

spotkaniem z Viktorią Pilzno. W sali prasowej nie zabrakło rzecz jasna

trenera Giallorossich, Luciano Spallettiego.

Od pauzy na reprezentacje do kolejnej przerwy Roma rozegra łącznie

siedem meczów w 22 dni. To okazja na obejrzenie kilku piłkarzy, którzy

grali mniej?

- Tak, według mnie w tym sezonie mamy więcej niż jedenastu podstawowych

graczy. Zespół został zbudowany tak, aby nie korzystać zawsze z tych samych

piłkarzy. Damy grać tym, którzy grali mniej. Ważna jest zawsze gra dobrej piłki i

próbowanie wygrywania meczów.

Zespół był przygotowany do Ligi Mistrzów. Jaką rolę odegra w sezonie

udział w innych rozgrywkach jak Liga Europy?

- Liga Mistrzów to bardziej prestiżowe rozgrywki. Tak jak wspomniałeś,

przegraliśmy. Również Liga Europy jest ważna. Staje się piękna, gdy awansujesz do

fazy finałowej.

Jest negatywny trend Romy: w ostatnich 32 meczach w europejskich

pucharach zespół stracił 31 goli. Wciąż jest wiele do pracy w defensywie?

- Tak, to prawda, musimy poprawić się w obronie, zarówno jeśli chodzi o statystyki,

o których wspomniałeś, jak i oczywiście postawę. Byliśmy często zmuszani do

wymieniania graczy w defensywie. Niektórzy przyszli w ostatniej chwili. Musimy

spisać się lepiej. To jedna z formacji, nad którą mocno pracujemy. Posiadanie

mocnej i zwartej obrony jest ważne. Jutro będzie szansa zobaczyć innych nowych

graczy, jak Fazio. Zagra, gdyż jest poważnym i bardzo dobrym piłkarzem. 

Kibice chcą obejrzeć niektóre gwiazdy Romy. Totti zagra?

- Nie mogę niczego obiecać. To mecz pokaże co się wydarzy. Nie tylko Totti jest

mocny. Nie mogę obiecać grać wszystkim. Francesco jest piłkarskim geniuszem.

Talent to gracz, który potrafi robić rzeczy, których nie umieją inni, geniusz to ten,

który potrafi robić rzeczy, których nie potrafią robić talenty. Dlatego zawsze miło

jest go oglądać. Dalej jest fakt wieku, który ma. Przykro mi z tego powodu, trzeba

potrafić gospodarować dobrze jego siłami.

Jak czuje się Vermaelen. Jutro zagrasz rombem?

- Vermaelen jest do dyspozycji, ale ryzyko jego wypuszczania od razu po urazie

może stworzyć problemy przed kolejnym meczem. Moim zamiarem nie jest

wystawianie go w pierwszym składzie. Również Jesus ma drobny problem z łydką.

Także Manolas rozegrał cały mecz. Muszę ocenić. Jeśli już, to wpuszczę go w trakcie

meczu. Może też zależeć od tego jak będzie czuł się Jesus. Ból nieco go stopuje.
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Zobaczymy co powie dzisiejszy trening. Mam zamiar wystawić Jesusa na lewej

stronie, Fazio i Manolasa na środku. Jeśli chodzi o taktykę drużyny, być może w

niedzielę, w drugiej połowie, widzieliśmy naszą grę. Potrafimy zagrać rombem i

możemy zagrać rombem. Przy ustawieniu 4-4-2 mogą pokryć boki. Spróbujemy tego

też jutro. Potrzebna jest większa dostępność w środku pola, jak z niedzieli, De

Rossiego, Strootmana i Nainggolana. Wydaje się to głupie, ale Roma biegała w

pierwszej połowie więcej niż w drugiej. Jeśli linia defensywa stoi wysoko, biega się

mniej, jeśli nisko, biega się więcej.
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